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Styrelse information November 

 
Nu är det absolut sista minuten att göra en sammanfattning av denna månad. 

Vår verksamhet har löpt på i planerade möten förutom att vi har fått ställa in Folkhälsomötet på 

grund av för få anmälningar. 

 

Vi har beslutat att se över våra mötesrutiner, innehåll men även ersättningar för deltagande. Det är 

ju helt klart att intresset minska när t.ex. milersättning inte betalas ut. 

Det finns förhoppning om att vi kan börja med ersättningar igen men det krävs en analys av 

ekonomiskt utfall för i år och besked om eventuella stöd från Regionen och Socialstyrelsen. 

 

Det är fortsatt osäkert om Orebygden kan fortsätta som egen förening och än så länge finns inga 

signaler om att några skulle vilja driva föreningen vidare.  

Kontakter har tagits med förbundet för att få stöd i hanteringen vid en övergång eller upphörande 

som egen förening. 

En övergång är det bästa för alla medlemmarna då det blir kontinuitet i försäkringar. Vid 

kommande styrelsemöte ska besked tas om när årsmötet ska hållas och fram till dess följer vi 

utvecklingen. 

 

Fortsatt dialog med Peter Sikström ska ske med anledning av vårt brev och som en fortsättning på 

hans besök i Falun. Det finns fortfarande saker som vi inte har samsyn kring och de nya projekt som 

körts igång på förbundsnivå ger mer anledning till fortsatta samtal. 

Vad jag förstått så finns många planer på decemberaktiviteter hos era föreningar och jag hoppas ni 

får trevlig samvaro i decembermörkret. 

 

Preliminärt beslut är tagit om plats för vår årsstämma och det är Stiftsgården i Rättvik den 9/4 

Mer info kommer 
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